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Abstract (en)
The apparatus has a main part (1) which is gripped at one end by a handle(4). A removable block (10) is mounted on the other end of the frame,
having a reservoir (13) which holds a fluid with a massage roller (12) underneath it. A fan (20) in the main part dries the skin. The reservoir has
holes (15) for distributing the fluid on to the roller and a hole (16) for filling it, as well as a transparent zone for observing the level of fluid. The roller
rotates on axles which are held in lateral flexible feet (31) on the block.

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil délasseur pour le corps humain, en particulier pour les jambes, comprenant un bâti principal (1) associé à un
organe de préhension (4), au moins un moyen de stockage (11) d'un fluide à appliquer, au moins un moyen de massage (12) disposé sur le bâti
(1) de manière à assurer, simultanément à l'action de massage, l'application du fluide sur le corps caractérisé en ce qu'il comporte : des moyens
de séchage (20) aptes à assurer l'évaporation du fluide sur la zone d'application, un bloc support autonome (10) monté amovible sur le bâti (1) et
supportant le moyen de stockage (13) et le moyen de massage (12). Appareil délasseur pour les jambes <IMAGE>
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